
ЗАСІДАННЯ РАДИ СТУДЕНТСЬКОГО САМОВРЯДУВАННЯ 

МИКОЛАЇВСЬКОГО БАЗОВОГО МЕДИЧНОГО ФАХОВОГО КОЛЕДЖУ 

ПРОТОКОЛ №1 

  

 

07.10.2024                                                                                                             м. Миколаїв 

                                                                                                               Загальна кількість: 16 

                                                                                                                               Присутні: 16 

                                                                                                                                  Відсутні: 0 

 

Головою зборів обрано студентку групи 209 групи: Онищенко Р.О. 

Секратарем обрано студентку 201-А групи Сях М.О. 

 

Порядок денний: 

 

1. Про рішення організації та провести акцію до Всесвітнього дня усмішки: «Допоможи 

хоча б одній людині усміхнутися» 

2. Обговорення подробиць та уточнення деталей щодо акції 

    2.1. Про запропонування створення листівок і наліпок-папірців по заданій темі 

    2.2. Про заініціювання роздачі кульок дітям і ідею організації «Пошти добрих слів» 

3. Про рішення організувати та провести акцію до Всесвітнього дня протидії торгівлі 

людьми «ПротиДІЙ торгівлі людьми» 

4. Обговорення подробиць та уточнення деталей щодо акції 

     4.1. Про створення інформаційних листівок по заданій темі 

     4.2. Про написання тексту і зйомки відео з розповідями 

5. Про монтування відеороликів за діяльністю студентської ради 

 

СЛУХАЛИ: 

1. Онищенко Р.О., голову студентського самоврядування, яка запропонувала організувати 

та провести акцію до Всесвітнього дня усмішки: «Допоможи хоча б одній людині 

усміхнутися» 

ВИСТУПИЛИ: 

Онищенко Р.О. розповіла про роль проведення подібних акцій для розвитку позитивної 

суспільної думки 

ПРОГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 16 чол. «Утримались» - 0 чол. 

«Проти» - 0 чол. 

УХВАЛИЛИ:  

Організацію та проведення акції до Всесвітнього дня усмішки: «Допоможи хоча б одній 

людині усміхнутися» 

 

СЛУХАЛИ: 

2.1. Мельничук С.М., очільника інформаційного відділу, яка подала ідею створення 

листівок і наліпок-папірців 



ВИСТУПИЛИ: 

Мельничук С.М. акцентувала увагу на те, що листівки і наліпки-папірці зможуть підняти 

настрій оточуючим і збільшити їх зацікавленість щодо акції 

ПРОГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 16 чол. «Утримались» - 0 чол. 

«Проти» - 0 чол. 

УХВАЛИЛИ:  

Створення листівок і наліпок-папірців по заданій темі 

 

СЛУХАЛИ:  

2.2. Сях М.О., секретара студентського самоврядування, що подала ідею роздачі кульок 

дітям і концепту організації «Пошти добрих слів» 

ВИСТУПИЛИ: 

Сях М.О. говорила про те, що залучення дітей до такої акції є важливим пунктом і про те, 

що розсилка смс по електронній пошті є простим, швидким і гарним способом привітати 

оточуючих 

ПРОГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 16 чол. «Утримались» - 0 чол. 

«Проти» - 0 чол. 

УХВАЛИЛИ:  

Роздачу кульок дітям і організацію «Пошти добрих слів» 

 

СЛУХАЛИ:  

3. Онищенко Р.О., голову студентського самоврядування, яка запропонувала організувати 

та провести акцію до Всесвітнього дня протидії торгівлі людьми «ПротиДІЙ торгівлі 

людьми» 

ВИСТУПИЛИ: 

Онищенко Р.О. розповіла про важливість залучення людей до розуміння і обізнаності з 

теми торгівлі людьми 

ПРОГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 16 чол. «Утримались» - 0 чол. 

«Проти» - 0 чол. 

УХВАЛИЛИ: 

Організацію та проведення акції до Всесвітнього дня протидії торгівлі людьми 

«ПротиДІЙ торгівлі людьми» 

 

СЛУХАЛИ:  

4.1. Маук-Шевченко М.В., очільника організаційної роботи на фармацевтичному 

відділенні, яка запропонувала створити інформаційні лістівки  



ВИСТУПИЛИ: 

Маук-Шевченко М.Р доповіла про необхідність створення інформаційних листівок задля 

стислого, зрозумілого і ефективного способу поширення інформації серед оточуючих 

ПРОГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 16 чол. «Утримались» - 0 чол. 

«Проти» - 0 чол. 

УХВАЛИЛИ: 

Створення інформаційних листівок  

 

СЛУХАЛИ:  

4.2. Гобжелян В.О., очільника інформаційного відділу, яка запропонувала сформувати 

основний текст для відео-доповіді з метою різноманітності подачі інформації 

ВИСТУПИЛИ: 

Гобжелян В.О. пояснила, що подання матеріалу різними способами сприяє більш 

якіснішому його сприйняттю 

ПРОГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 16 чол. «Утримались» - 0 чол. 

«Проти» - 0 чол. 

УХВАЛИЛИ: 

Написання тексту і зйомки відео з розповідями 

 

СЛУХАЛИ:  

5. Сях М.О., секретара студентського самоврядування, яка підняла тему монтування відео 

ВИСТУПИЛИ: 

Сях М.О. пояснила, що діяльність студентського самоврядування більш влучно 

оформлювати у форматі відео. Це сприяє швидкому доступу до всіх матеріалів, які мають 

бути викладені на сайті 

ПРОГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 16 чол. «Утримались» - 0 чол. 

«Проти» - 0 чол. 

УХВАЛИЛИ:  

Монтування відеороликів за діяльністю студентської ради 

 

Голова студентського самоврядування: 

Онищенко Р.О. 

Секретар студентського самоврядування: 

Сях М.О. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


